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Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 5. februar 17.30 – 19.30 
 
Tilstede: Flemming Overgaard, Signe K. Dupont, Annette Rendbo Larsen, Christina H. Kruse, Nathalie 
Kajberg, Maja Mandix, Niels F. Jensen, , Catja Kristiansen, Michael Jensen og Søren Schlüter 
 
Elevrepræsentanter: Casper 
 
Menu: Grillkylling med pommes frites.  
 
Afbud: Anne Julie Hasle Østergaard og Klara fra elevrådet. 
 
Referent: 

43 – 24/25  Godkendelse af dagsorden. 

 

44 – 24/25  Referat godkendt. 
 

M  Formanden har ordet 

 Formanden har ikke noget pt.  

 Skolen har ordet, ved: 

 Niels – repræsentant for lærere: 

 Mellemgruppen er i gang med at lave musical. 9. årgang er i gang med at lave 
projektuge. Det der tales om i øjeblikket er at skulle gå fra 3 til 2 afdelinger.  

 Skoleledelse 

 Vi er gang med at lave en stor strukturforandring internt på skolen, som skal 
træde i kraft pr. 1. august 2025. Det har vores opmærksomhed at få lavet en 
samskabende proces, hvor medarbejderne har haft reelt indflydelse. 

 Der er en intern ansøger til skolelederstillingen på Nordfynsskolen, og det for-
ventes, at en ny leder kan tiltræde d. 1. marts. 

 Næste skoleår er i fuld gang med de initiativer vi skal tale om senere.  

 Der er ansat en ny lærer til matematik og tysk. Og en ny AKT-vejleder 

 Elevråd  

 Har ikke noget pt. 

 

46 – 24/25 ”En sammenhængende skole fra 0.- til 9. årgang”. Information og status. Hvor er skolen 
i processen med at skabe et endnu mere sammenhængende skoleliv for eleverne? Be-
søg af Peter Lindeskov.  

Peter fremlægger, hvordan bygningsmasse kan understøtte en skole med to afdelinger. 

Fra 0 – 4 og fra 5.- 9. klasse.  

Bogense Skole vil fra august 2025 være delt i to afdelinger.  

0-4 årgang  

5- 9. årgang. 
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Det kræver vi rykker rundt i bygningerne. De ældste elever skal være i B og C bygnigen 

med 9. årgang i penthousen. De yngste forbliver hvor de er, 4. årgang skal bl.a. være i 

de nuværende lærerforberedelse.  

Nordfynsskolen overtager hele A bygningen. 

Samlet lærerforberedelse, personalerum og lign. Skal være i det tidligere Regnbuen. 

 

Denne ændring skal ske for at vi kan komme i mål med disse indsatser: 

- Elever oplever færre skift mellem afdelinger. 

- Kolleger oplever at have flere samarbejdspartnere tæt på. 

- Skabe en ny mødestruktur  

- Skabe grundlag for flere aktiviteter på tværs af årgange og klasser.  

 

Skolebestyrelsen spøger uddybende ind til projektet.  

47 – 24/25 Bestyrelsens og skolens arbejde med elevtrivsel – ”Støtte og inspiration”. 
Hvordan bliver der arbejdet på skolen frem mod Trivselsmålingen som skal gennemfø-

res inden d. 20. marts. 

Der har været arbejdet med måden vi præsenterer Trivselsmålingen for eleverne på TK 
møde. Der er en voksende opmærksomhed på, at Trivselsmålingen har læsere uden for 
skolen, som tillægger den værdi. På afdelingsmøderne er der arbejdet med, hvordan vi 
kan understøtte, at Trivselsmåling giver udtryk for det, som professionelle oplever og 
hører i hverdagen; at eleverne er glade for at gå på Bogense Skole. 

- Trivselsmålingen gennemføreres af en kendt voksen. 
- Trivselsmålingen gennemføres i god tid før deadline og er velplanlagt.  
- Der tales med eleverne om spørgsmålene i Trivselsmålingen. Hvad betyder 

spørgsmålet ”Er undervisningen kedelig” fx? 
 

48 -24/25 Kvalitetsløft af Folkeskolen, 33. punkter som skal give en bedre folkeskole. Klik her for at 
læse om kvalitetsløft.  
Skolebestyrelsen diskuterer centrale punkter af ”løftet”.  
Fx juniormesterlære, valgfag, muligheden for at give karakterer fra 6. årgang, projekt-
opgave, mere indflydelse til skolebestyrelsen.  
 
Punktet er debat og diskussion – fornemmelse af hvilken skole skal Bogense Skole 
være. Personalet har endnu ikke haft mulighed for at udtale sig samlet.  

- Medarbejderne sig ved? 
- Ledelsen ved? 
- De forældrevalgte sig ved 

Debat i 20 min. 

Tanker om karakterer i 6.kl. - Hvordan sikrer vi, at forældrene får tilbagemeldinger om-
kring elevernes faglige niveau gennem hele skolegangen? Kunne man kigge på fælles 
retningslinjer for mere tydelig feedbackkultur på Bogense Skole? 
Juniormesterlære - Der bliver ændret ved adgangskravet for optagelse til videre uddan-
nelse, der kan favne flere elever.  

https://www.altinget.dk/artikel/overblik-her-er-de-33-punkter-i-den-nye-aftale-om-folkeskolen


Bogense Skole 
Gyldensteensvej 2, 5400 Bogense  

side 3 af 1 
 

 

Der er brug for virksomheder til praktikpladserne. Der er brug for at kende reglerne for, 
hvad man må, i forhold til sikkerhed osv.? Kan bestyrelsen komme i spil i forhold til at 
kigge på praktiksteder/erhvervssteder i lokalsamfundet og invitere dem ind? 
Der arbejdes med valgfag i kommunen og hvordan det kan stykkes sammen til ele-
verne. Det vil være sådan, at eleverne kan vælge mellem at deltage i forskellige valgfag 
- også fra andre skoler i kommunen. 
 

49 – 24/25 Skolebestyrelsens årsberetning 2025.  

Der laves podcast d.6. marts 2025 kl.17.00 og sekretær finder højdepunkter fra året til 
inspiration. 

50 – 24/25 Status på indskrivning til 0. årgang.  

Der er indskrevet 30 elever til kommende skoleår på Bogense Skole.  
2 skoleudsat 
2 er visiteret 
8 har ønsket andre skoletilbud.  
Dvs. vi indskriver 70% af distriktets børn på skolen.  
 
Klasseloftet i indskolingen - 0.kl.-2.kl. er 26. Vi kommer til at kigge på, hvordan 3 voksne 
kan undervise 4 klasser.  

51 -24/25 Økonomi slut 2024 status 2025 

Budget ´24 er lukket med et overskud på 1,2 mio. Den 31.01 blev skolen tilført mere end 
650.000 kr., fordi der er brugt færre penge på at placere elever i skoletilbud uden for 
kommunen. Vi vidste, der var penge på vej, men ikke i den størrelsesorden. Sammen 
med opbremsning i lønudgifter, meget sent tildeling af midler fra eksterne kommuner 
til støtte på elever, betyder det, vi kommer ud af året med for stort et overskud. Pen-
gene overføres til 2025. 
 
2025: Det har fortsat ledelsens fulde opmærksomhed at holde budgettet bæredygtigt. 
Da vi i år skriver 30 elever ind i 0. klasse udskriver 44 ud af 9. klasse, vil budget 2026 
være mere end 600.000 kr. mindre end 2025. 
 
Vi kigger ind i, at Bogense Skole på sigt bliver en skole med godt 300 elever.  

52 – 24/25 Punkt fra december møde. 
Hvordan indsamler skolen data til evaluering, så vi hele tiden kan blive bedre.  

Den sættes på dagsorden til næste gang. Bestyrelsen skal være interesserede, men det 
skal ikke være som kontrol.  

53- 24/25 Evt.  
Elever på Bogense Skole d. 1. februar 2025: 426 
 

I forhold til forkortet skoledag:  
Vi kan reducere flere lektioner i indskolingen. Vi er dog underlagt bustiderne, som vi bli-
ver nødt til at tage hensyn til. 
 

Punkter til 

næste 

møde 

Torsdag d. 13. marts kl. 17.30-19.30. 
• Principper og tilsyn- princip for ”Skole- hjem samtaler” 
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• Fast punkt: Trivselsmåling- Støtte og inspiration- Hvad har vi gjort af konkrete 
tiltag? 

• APV 
• Skolens budget 
• Årsberetning 
• Kvalitetsrapport 
• Rundrigning til forældre som har meldt deres børn ud af Bogense Skole.  

 

 

 

 


